
Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 
 

2018. április 18-án, szerdán 08:00 órakor megtartott rendes nyílt ülésének 
 

jegyzőkönyve 
 
 

31/2018. (IV. 18.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
32/2018. (IV. 18.) határozat a napirendi pontokról 
33/2018. (IV. 18.) határozat a „Az önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd burkolattal 
történő kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása gazdaságfejlesztési céllal 
Pest megye területén (PM_ONKORMUT_2018)” című pályázatról 
34/2018. (IV. 18.) határozat a „Az önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd burkolattal 
történő kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása gazdaságfejlesztési céllal 
Pest megye területén (PM_ONKORMUT_2018)” című pályázatról 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2018. április 18-án, szerdán 08:00 órakor kezdődő rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Kollár Sándor   bizottsági elnök 
 Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági tag 
 Dékány András   bizottsági tag 
 Lebek Péter   bizottsági tag 
 Szántó Veronika   bizottsági tag 
 Kmetty Károly   polgármester 
 Szabó István   alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia  jegyző 
 Kiskuti Petra   aljegyző 
 Batki Gabriella   gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Previák András   Gamesz igazgató 
 Cserepka András   képviselő 
 Benedek Éva   képviselő 
 Lehoczky Enikő   képviselő 
 Oláh Henrietta   jegyzőkönyvvezető 
 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. Döntés pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges önerő biztosításáról 
2. Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket a Pénzügyi bizottság  
ülésén. Megállapítom, hogy a bizottság 5 fővel van jelen, határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
felkérem Szántó Veronika bizottsági tagot, aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv hitelesítőről, 
amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 31/2018. (IV. 18.) határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2018. április 18-án, szerdán 08:00 órakor tartandó rendes nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Szántó 
Veronika bizottsági tagot választja. 
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Kollár Sándor a bizottság elnöke: Kiküldött napirendi ponttal kapcsolatban van valakinek kérdése, 
kiegészíteni valója, módosító javaslata? Aki elfogadja a napirendi pontokat, az kérem kézfelemeléssel 
szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendről, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az 
alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 32/2018. (IV. 18.) határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága az 
ülés napirendjét az alábbiak szerint elfogadta: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Döntés pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges 
önerő biztosításáról 

2. Egyebek 

1. napirendi pont: Döntés pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges önerő 
biztosításáról 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Kérem, hogy röviden foglaljátok össze, hogy pontosan miről is van 
szó? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: A Szent István utcát készítettük elő a Fő úttól egészen a 
Gárdonyi Géza utcáig terjedne a megépítése. Azért ez a javaslat született, mert az újonnan épülő 
Egészségház és a tervezett bölcsőde a környéken van és a Kismókus óvoda tetőtér beépítésének is 
valamilyen köze van ehhez és a pályázatnál ez plusz pontokat ér. A Gárdonyi Géza utca és a Mikszáth 
Kálmán utca közötti szakasz forgalma kétirányú lesz. A szűkebb szakaszon a Mikszáth Kálmán utca és 
a Fő út közötti részén egyirányúsítani kell majd az utcát. Térkövesek lennének az uták. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Melyik irányba lesz egyirányú? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: A terveken ez úgy szerepel, hogy a Fő úttól fölfele a Gárdonyi 
Géza utca felé. 

Kmetty Károly polgármester: A Fő útnak a forgalomtechnikáját kell figyelembe venni. Ezt még 
mérlegelni fogjuk. A rendőrséggel és a közúttal is fogunk beszélni az egyirányúsításról.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Az ott lakóknak kisebb kellemetlenséget jelent közlekedés 
szempontjából? Lesz valamilyen kerülő? 

Kmetty Károly polgármester: A Csurgó utca, Kertekalja illetve a Hegyi György utca felé tudnak 
kerülni. Döntött a képviselő-testület a Csurgó utca csapadékvízelvezetése pályázatról. Meg is kaptuk a 
pénzt ezt ki is fogjuk építeni egészen a Hegyi György utcáig. 

 Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van-e még valakinek kérdése? Amennyiben nincsen, két szavazás 
lesz, aki elfogadásra javasolja a 6.1-es határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 33/2018. (IV. 18.) határozata a „Az önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd 
burkolattal történő kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása 
gazdaságfejlesztési céllal Pest megye területén (PM_ONKORMUT_2018)” című pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be a „Az 
önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd burkolattal történő kiépítésének, felújításának és 
korszerűsítésének támogatása gazdaságfejlesztési céllal Pest megye területén 
(PM_ONKORMUT_2018)” című pályázati kiírásra. 
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Beruházással érintett ingatlanok címe és helyrajzi száma: 

2162 Őrbottyán, Szent István utca (hrsz: 1298/40, 1289/1, 1302, 0191, 1301, 1379, 1341, 1339, 1364) 

A biztosítandó saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetésében a beruházási 
kiadások előirányzat terhére 7.234.543 forint összegben biztosítja. 

a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A 6.2-es határozati javaslatot, aki elfogadásra javasolja az kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 34/2018. (IV. 18.) határozata a „Az önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd 
burkolattal történő kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása 
gazdaságfejlesztési céllal Pest megye területén (PM_ONKORMUT_2018)” című pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, 
hogy pályázatot nyújt be a „Az önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd burkolattal történő 
kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása gazdaságfejlesztési céllal Pest megye 
területén (PM_ONKORMUT_2018)” című pályázati kiírásra. A képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert a pályázat benyújtására, illetve a pályázat benyújtásához hozzájárul. 

a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van esetleg valakinek mondanivalója? 

Szabó István alpolgármester: Én két kérdést szeretnék feltenni. Érdeklődnék a gépbeszerzéssel 
kapcsolatban és a Kalácska ingatlanon folyó munkálatokról. 

Kmetty Károly polgármester: Gépbeszerzéssel kapcsolatban a nyertes pályázótól olyan szerződés 
tervezetet kaptunk, ami az önkormányzat számára nem elfogadható. Most ügyvédi felülvizsgálatot is 
kértünk. Azokkal a feltételekkel az önkormányzat nem fogja elfogadni a szerződéstervezetet. Amikor 
erről beszéltünk, jeleztem, hogy természetesen csak olyan szerződést fogunk aláírni, ami az 
önkormányzat számára nem hátrányos. A héten a vállalkozóval le fogunk ülni beszélni, de amennyiben 
nem tudunk megállapodni akkor egy új helyzet fog kialakulni. Úgyhogy ezért csúszik ez a dolog. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van arra lehetőség, hogy második helyezettel tárgyalást 
folytassunk? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Erre nem gondoltunk, de megnézzük a lehetőségeket. 

Kmetty Károly polgármester: A Kalácska ingatlan hasznosítására készült egy koncepció. Jelen 
pillanatban statikai vizsgálatok folynak és szeretnénk az épületet, ha lesz rá lehetőség egy közösségi 
térként kialakítani. 

Dékány András bizottsági tag: Korábban az Erdősor utcában kértem a tükrök kihelyezését. Írásban 
terjesszem elő? 

Previák András Gamesz igazgató: Tisztelettel köszöntök mindenkit. A tükröket megrendeltük, 
megérkeztek és amennyiben egy kicsit felszabadul a létszámunk akkor ki is helyezzük. 

Dékány András bizottsági tag: Köszönöm szépen. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Egyebekben van még valakinek hozzászólása? Amennyiben 
nincsen akkor köszönöm szépen a részvételt, az ülést bezárom. 

Kollár Sándor a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke a nyílt ülést 08:14 órakor 
bezárta. 

Kollár Sándor      Szántó Veronika 
bizottsági elnök     bizottsági tag, jegyzőkönyv hitelesítő 


